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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2024/25:721 Artskyddsutredningen

I somras tillsatte regeringen en bokstavsutredning för att utreda 
implementeringen av artskyddsdirektivet. Här ingår att föreslå lättnader i 
artskyddet samt att se över hur markägare som påverkas av regelverket kan 
ersättas.

Den ordning som i dag råder i svenska skogar, där förekomster av enskilda 
blommor eller fåglar kan innebära brukandeförbud, är helt orimlig. Lika 
orimligt är det att samma skogsägare riskerar att stå utan ersättning när man 
drabbas av brukandeförbud. Artskyddet innebär därtill att det läggs ett alldeles 
för stort ansvar på den enskilda skogsägaren, som förväntas ha kunskap om 
vilka arter som finns på dennes mark, dessutom på individnivå.

Senast den 31 december 2024 skulle utredningen vara klar och presenteras 
internt. Nu ställer vi övriga, inte minst Sveriges skogsägare, oss frågande till 
vad denna utredning har kommit fram till. Har man levererat de lösningar som 
så desperat behövs?

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

När ämnar statsrådet och regeringen presentera resultatet av 
bokstavsutredningen och de förslag man tänkt gå vidare med?

………………………………………

Helena Lindahl (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-24
Besvaras senast
2025-02-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


